



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

《澳門大學公共地方使用規條》

1. 愛護公物，保護環境；
2. 保持校園寧靜，避免對他人造成滋擾；
3. 保持環境衛生；
4. 禁止吸煙；
5. 行人在使用道路及公共區域時有優先權；
6. 禁止動物進入校園範圍（警犬及導盲犬除外）；
7. 禁止傾倒或排放化學品及有毒廢料；
8. 未經許可，不得舉行任何活動；
9. 未經許可，不得懸掛或張貼任何物件，包括橫額及宣傳品；
10. 未經許可，禁止露營、露宿、航拍、垂釣、游泳及任何水上活動；
11. 禁止在室內地方騎踏單車、踩踏滑板、使用滾軸溜冰鞋或任何自動滑行裝置；
12. 應在單車徑上騎踏單車，並停泊於指定地點；
13. 對違反使用規條者，大學有權禁止其進入校園公共地方或使用公共設施。

多謝合作！

校園管理及發展部



澳門大學

UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

The University of Macau

Rules for the Use of Public Area on Campus

1. Use public facility with care, protect and preserve the environment;
2. Upkeep a peaceful campus with no disturbance to others;
3. Maintain a hygienic environment;
4. Do not smoke;
5. Give priority to pedestrians on roads and in public area;
6. Keep animals away (except police dogs or guide dogs);
7. Do not dump or discharge any chemicals or hazardous waste;
8. Do not hold any activity without prior approval;
9. Do not hang or post any object including banners and promotional items without prior approval;
10. Do not camp, sleep on the street, make aerial photography/film, fish, swim or carry out any aquatic activity without prior approval;
11. Do not cycle, skateboard, roller-skate or use any personal transporter indoor;
12. Cycle on bike cycling lanes and park at designated area;
13. If you violate the above rules, the university has the right to deny your access to the public areas or public facilities on campus.

Thank you for your cooperation.

Campus Management and Development Office